

Title (en)
Electromagnetic relay.

Title (de)
Elektromagnetisches Relais.

Title (fr)
Relais électromagnétique.

Publication
EP 0178667 A2 19860423 (DE)

Application
EP 85113201 A 19851017

Priority
DE 3438274 A 19841018

Abstract (en)
The electromagnetic relay described here which is especially suitable for the electrical equipment of motor vehicles, has a contact system, which has a rocker-type armature 20 (which can pivot about a central bearing position and is controlled by the relay coil 13), and a contact rocker 21 (which is arranged generally parallel to the rocker-type armature 20 and can likewise pivot about a central bearing position). The positioning force drawing the rocker-type armature 20 into its respective end position is transmitted in a sprung manner onto the respective arm of the contact rocker 21, to make a contact, so that the force made available by the magnetic system is largely used as the contact force. The bearing position of the contact rocker 21 is formed by a bearing edge provided on the upper end of a central contact terminal 29, against which edge the contact rocker 21 is pressed by a compression spring 22. <IMAGE>

Abstract (de)
Das hier beschriebene elektromagnetische Relais, das insbesondere für die elektrische Ausrüstung von Kraftfahrzeugen geeignet ist, weist ein Kontaktssystem auf, das einen um eine mittlere Lagerstelle schwenkbaren, von der Relaisspule 13 gesteuerten Wippenanker 20 und eine zu dem Wippenanker 20 generell parallel angeordnete, ebenfalls um eine mittlere Lagerstelle schwenkbare Kontaktwippe 21 aufweist. Die den Wippenanker 20 in seine jeweilige Endstellung ziehende Stellkraft wird federnd auf den jeweiligen, einen Kontaktenschluß bewirkenden Arm der Kontaktwippe 21 übertragen, so daß die von dem Magnetsystem zur Verfügung gestellte Kraft weitgehend als Kontaktkraft ausgenutzt wird. Die Lagerstelle der Kontaktwippe 21 wird von einer am oberen Ende eines Mittelkontaktanschlusses 29 vorgesehenen Lagerschneide gebildet, gegen die die Kontaktwippe 21 durch eine Druckfeder 22 gepreßt wird.

IPC 1-7

H01H 50/54

IPC 8 full level

H01H 50/54 (2006.01)

CPC (source: EP)

H01H 50/546 (2013.01)

Cited by

CN107403707A

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0178667 A2 19860423; EP 0178667 A3 19880831; DE 3438274 A1 19860424; DE 3438274 C2 19870619

DOCDB simple family (application)

EP 85113201 A 19851017; DE 3438274 A 19841018